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To: EF [FEFE GQMINSZW.NL; - BD/DGC-19 EEE @minjenv.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Mon 12/7/2020 1:41:49 PM

Subject: RE: Continuiteit sectoren rode draden 7-12-20

Received: Mon 12/7/2020 1:41:49 PM

Dank BEB

Vraag of er eigenlijk wel behoefte is aan aanvullend beleid en aan onze beleidsopties is idd wel een hele wezenlijke. Kunnen we

op dit moment alleen baseren op inzichten opgehaalde ervaringen. En woensdagochtend krijgen we de resultaten van IWV-

uitvraag, dat zou ook belangrijke graadmeter moeten zijn.

Vraag welke beleidsopties eigenlijk nog effectief kunnen zijn in deze pandemie (dus tot ca de zomer) is ook een hele wezenlijke.
Ik heb in mijn mail van net aan de werkgroep voorgesteld om hierover gezamenlijk van gedachten te wisselen. Vergt voor

sommige beleidsopties eigenlijk ook nog inzicht in implementatietraject (werkzaamheden en doorlooptijd). Zou bv kunnen

betekenen dat de projectleider Crisisbanen ons in een korte sessie hierover bijpraat. Hoe zie jij dit?

vo,

van: (EES EE @miNszw.NL>

Verzonden: maandag 7 december 2020 14:27

Aan:[EXEC EEE @minvws.nl>; -80/06C-19 <IEKERMl@minjenv.nl>
Onderwerp: Continuiteit sectoren rode draden 7-12-20

Hoi,

Ik heb de opmerkingen vanEEEerin verwerkt. En ik zag iets over LT, KT maatregelen in het mentimeter stukje. Dus dat

heb ik er in opmerkingen bij gezet.

Toch blijft het wel de vraag in hoeverre men met deze inzichten iets op schiet (toevoegt). Blijf ik lastig vinden.

Met vriendelijke groet,

Min. SZW / PDV

EE samenleving en Covid-19

i ———minszw.nl


